

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum	2023-08-15
Plats:	Orrliden
Närvarande	Satu Verlinna Lena Petterson Michael Petersson Magnus Sand Maria Larsson Pär Eriksson Robin Mellqvist Nina Lindström

Ej närvarande:

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

2. Föregående protokoll

a. Godkännande av föregående protokoll

Vi godkände och lade mötesprotokollet, 2023-06-13, till handlingarna.

3. Summering av sommaren – läget i föreningen/på Orrliden

a. Midsommar

Vi hade ända in i det sista dagarna innan midsommar ont om folk som kunde ställa upp och jobba, men det löste sig till sist och firandet kunde genomföras. Återigen ett lyckat arrangemang men med något färre besökare. Vi sålde dock för mer pengar än förra året.

b. Fotbollsskolan

I år hade vi 82 barn och 9 ungdomsledare igång under fyra dagar innan midsommar. En önskan till nästa år att det ska finnas någon äldre med som kan stötta och hjälpa till.

c. Gothia Cup

Vi hade två lag, F05/06 och P08, som representerade SGOLF i årets upplaga av Gothia Cup. Det gick bra för båda lagen.

d. Övrigt

Det har varit väldigt mycket spontanfotboll under sommaren vilket är jättekul, men tyvärr har det klättrats i näten och skräpats ner på arenan.

4. Orrliden –avstämningar

a. Framtid Orrliden

Imorgon har Satu och Maria möte med en leverantör som ska visas ytan och därefter får de komma med ett förslag och en offert. Vi behöver ta in offerter från flera för att jämföra och pressa priser.

Vi behöver även få till en bättre gång från skolans parkering till klubbhuset. Just nu är det bara en stor lervälling.

b. *Parkeringsrutinerna – hur efterlevs de*

Vi väntar på skyltar om parkeringen.

c. *Andra viktiga frågor under hösten*

Vi har kontakt med Enebo om hjälp med grävning framför läktaren för att sätta dit plåtarna som ska gruset från att rulla.

Vi behöver nyttja naturgräsytan så mycket det bara går och vaktmästare ska krita så fort det torkat upp.

5. Summering av läget i fotbolls- och föreningsverksamheten

a. *Läget i våra lag*

Höstsäsongen har kommit igång och det fylls på med barn i våra ungdomslag. Vi behöver stötta P2011 med ledarfrågan och ser till att sammankalla till ett möte. Robin ansvarar.

En fråga från ett av lagen som tränar tidigt om att få tillgång till klubblokalen. Att spelarna kan gå raka vägen från skolan och hit innan träningen. Det ser vi inte som några konstigheter utan laget är välkommet att nyttja anläggningen. Damlaget har några inlånade spelare från United och vi initierar ett möte med dem för fortsatt samarbete.

Herrlagets sista två matcher innan sommaruppehållet gick riktigt bra och stämningen i truppen är god. Vi har fått in ett antal hemvändare.

b. *Fotbollskommittén*

Inom kort kommer spelarmöten/samtal att hållas med F05/06-spelarna.

Vi behöver få klart med hur seniortrupporna ska se ut inklusive ledarstaben.

c. *Från Diplomerad förening till Kvalitetsklubb – vilka steg tar vi*

Det var lite nya dokument som behövde laddas upp i och med nytt verksamhetsår och Nina har fortsatt dialog med Marcus på SöFF.

6. Ekonomi – lägesrapport

a. *Ekonomiska läget januari-juli*

Lena redogjorde för ekonomiska läget och just nu ligger vi ca 95tkr back, jämfört med ca 65tkr förra året. Vi ser att det fortfarande finns spelare som ännu inte betalat medlems- eller träningsavgifter och vi ser till att påminna, återigen, och Robin ska ta upp det extra på mötet med herrlaget.

Maria kontaktar seniorlagen rörande kostnaderna kring bussresor till och från match.

b. *Avtal vaktmästare hösten*

Nuvarande avtal går ut 31/10 och det är dags att se över vinteravtalet. Lena och Micke hanterar frågan.

7. Årshjulet och översiktlig planering

a. *Skogstorpsdagen 16 september*

Vi kallar till ett uppstartsmöte inför dagen inom kort där kontaktföräldrarna blir involverade.

b. *Träffar*

Vi kommer hålla tränarträff i oktober och vi försöker få till någon föreläsare. Maria och Magnus planerar in.

Fotbollsavslutningen planeras in i datum till efter att sista matcherna spelas

(8/10) och vi preliminärbokar torsdag 12/10 kl18 på Orrliden.

8. Rapporter och inbjudningar

a. Kansliet aktuella frågor

Sedan tidigare har vi beslutat att ge reseersättning till seniorspelare som kört till bortamatcher. Maria hanterar det skattetekniska kring utbetalningarna.

27/9 är det ordförandeträff med EIS och nu har hela styrelsen möjlighet att delta på mötet. Maria, Satu och Robin deltar.

Träff för föreningsanställda, som hålls av EIS – Kommunen – RF/SISU, blir en resa 16-21/11 till Barcelona. Det kostar 2000kr och vi beslutar att bevilja medlen och att Maria kan anmäla sig till resan.

Vi beslutar att varje spelare ska sälja Bingolotter till uppesittarkvällen, fyra per spelare, och att vi inte säljer kalendrarna i år. Styrelsen säljer, återigen, veckan innan jul.

10/9 har vi ett sammandrag för F2015.

Vi diskuterade möjligheten att köpa ett robust tält till föreningen. Maria ser över kostnaderna.

b. Uppfångade frågor i föreningen

En fråga rörande vinterjackor har dykt upp då nuvarande 10 jackor har försvunnit. Just nu har vi inte ekonomin för nyköp och även om vi skulle satsa pengar så känns det riskabelt. Vad är det som säger att dessa inte kommer försvinna de med?

9. Styrelsemöten hösten 2023

a. Tisdagar 18.00-20.15

12 september – 10 oktober – 7 november – 5 december

10. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

11. Summering och utvärdering av dagens möte

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Ny dialog ska tas med kommunen rörande gången från parkeringen till klubbhuset
- Satu och Maria har möte med leverantör kring aktivitetsytan imorgon
- Grävningen framför läktaren ska genomföras
- Naturgräset ska iordningställas/kritas
- Nina har fortsatt dialog kring Kvalitetsklubb med SÖFF
- Robin tar dialog med herrlaget kring medlems- och träningsavgifter
- Lena och Micke hanterar vaktmästaravtalet för vintern
- Uppstartsmöte för Skogstorsdagen ska hållas
- Tränarträff planeras till oktober
- Ungdomsavslutningen bokas till 12/10

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.



2023-08-15

4 (4)

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Pär Eriksson



Tallbergsvägen 19
633 69 Skogstorp

Tel. 070-6971223
E-mail. info@sgolf.se